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Samfunn
Fokuset på å innfri tidsfrister i barnevernet har vært høyt.
Man er ajour med enkeltvedtak i helsestasjonen.

Tjeneste
Det har vært et stort fokus på etablering av systemer og rutiner for tverrfaglig arbeid. Systemet 
er nå på plass, men det viktigste gjenstår; selve implementeringen av systemet.
Det er godt å se at vi er på rett vei, og at ting har utviklet seg i en positiv retning.
Inntrykket om at vi har flere familier enn før med omfattende hjelpebehov/ krevende saker, 
opprettholdes.

Medarbeidere
Det har vært noe sykefravær i enheten, men man er ikke kjent med at dette er relatert til 
arbeidsplassen. Imidlertid er det uttrykt at det blir for lite nærhet til leder med den løsningen 
man har i enheten nå. Enhetslederstillingen er utlyst internt, og en tilsetting vil måtte gå på 
bekostning av en annen enhet.
Jevnt over stort arbeidspress på medarbeiderne i barnevernet, og det påstås omlag dobbelt så stor 
saksmengde pr saksbehandler som i fylket forøvrig. Tiltak, se nedenfor. (Formannskapet vil få 
en nærmere redegjørelse av situasjonen)

Økonomi
Overforbruket skyldes tiltak utenfor familien. Det viser seg at Bufetat har vært sene med 
fakturering, så i de 4 første månedene ligger det kostnader som burde høre hjemme på fjorårets 
regnskap. Man har ikke forutsett dette tidlig nok. Vi har derfor ikke grunn til å tro at kostnadene 
vil være like store resten av året. Vi vet at vi vil få en økt kostnad med en plassering på 
tidlighøsten.

Tiltak: Det søkes fylkesmannen om kriseskjønn til dekning av noe, samt til finansiering av 
saksbehandlerstilling ut året. Avhengig av tilbakemelding fra fylkesmannen, kan man håpe på 
en bedre måloppnåelse ved neste rapportering.


